

Personal Devices Policy

- No cell phone, MP3 player, beeper, toys, card/video games or other electronic devices are permissible unless used as a part of a class or project and are approved by an instructor.
- A student with such device will be given a verbal warning on the first occurrence and a written warning on subsequent occurrences. The device will be confiscated and given to the parent or guardian.
- If a parent wishes to contact his/her child during school hours it must be done through the office.
- School personnel will confiscate any electronic device or toys that they see or is/are brought to their attention regardless of parents' authorization.

الأجهزة الشخصية

- لا يسمح بالهاتف الخليوي أو مشغل MP3 أو الصافرة أو الألعاب أو ألعاب الورق / ألعاب الفيديو أو الأجهزة الإلكترونية الأخرى ما لم يتم استخدامها كجزء من فصل دراسي أو مشروع وتمت الموافقة عليها من قبل المدرسة.
- سيتم إعطاء الطالب الذي لديه مثل هذا الجهاز تحذيرا شفويا عند الحدوث الأول وتحذيرا كتابيا عند التكرارات اللاحقة. سيتم مصادرة الجهاز وتسليمه إلى الوالد أو الوصي.
- إذا رغب أحد الوالدين في الاتصال بطفله خلال ساعات الدوام المدرسي، فيجب أن يتم ذلك من خلال مكتب إدارة المدرسة.
- سيقوم موظفو المدرسة بمصادرة أي جهاز إلكتروني أو ألعاب يرونها أو يتم لفت انتباههم إليها بغض النظر عن إذن الوالدين.